

Title (en)
Sole of different parts.

Title (de)
Mehrteilige Fussbettsohle.

Title (fr)
Semelle en plusieurs parties.

Publication
EP 0571730 A1 19931201 (DE)

Application
EP 93104579 A 19930319

Priority
• DE 9207101 U 19920526
• DE 9212852 U 19920924

Abstract (en)
The invention relates to a multipart foot-bed sole with a cork foot-bed (1), the thickness of which is brought to the only justifiable minimum. Mounted under the cork foot-bed (1) is a wedge (2), the front edge of which ends approximately under the forefoot head of the shoe wearer. The actual outsole (3), which is kept thin for the purpose of weight-saving and flexibility, consists of a material of suitable scuff resistance and hardness, for example PU or EVA. It is raised extremely high in the toe region (4), i.e. gondola-shaped. In the heel region (6) also, the outsole (3) can be raised in order to increase tread comfort during walking. Raised shell edges (5, 8) can be provided in the toe and heel region if required. <IMAGE>

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist eine mehrteilige Fußbettsohle mit einem Korkfußbett (1), dessen Stärke auf das gerade noch vertretbare Minimum gebracht ist. Unter das Korkfußbett (1) ist ein Keil (2) montiert, dessen Vorderkante etwa unter den Vorfußköpfchen des Schuhträgers endet. Die eigentliche Laufsohle (3), die zwecks Gewichtersparnis und Flexibilität dünn gehalten ist, besteht aus einem Material geeigneter Abriebfestigkeit und Härte, beispielsweise PU oder EVA. Sie ist im Zehenbereich (4) extrem hochgezogen, d.h. gegondelt. Auch im Fersenbereich (6) kann die Laufsohle (3) hochgezogen sein, um den Auftrittskomfort beim Laufen zu erhöhen. Hochgezogene Schalenränder (5, 8) im Zehen- und Fersenbereich können bei Bedarf vorgesehen werden. <IMAGE>

IPC 1-7
A43B 1/00; A43B 13/12; A43B 3/12; A43B 13/14

IPC 8 full level
A43B 1/00 (2006.01); **A43B 3/12** (2006.01); **A43B 13/00** (2006.01); **A43B 13/12** (2006.01); **A43B 13/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A43B 13/00 (2013.01); **A43B 13/12** (2013.01); **A43B 13/14** (2013.01)

Citation (search report)
• [A] EP 0458174 A1 19911127 - FITSALL AG [LI]
• [A] DE 1485563 A1 19690220 - APPELRATH HALLERBACH & CIE
• [A] EP 0098964 A1 19840125 - SANIPED FUSSKOMFORT GESMBH [AT]
• [AD] FR 1547717 A 19681129 - BIDEGAIN SA

Cited by
WO9716992A3

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR IT PT

DOCDB simple family (publication)
DE 9212852 U1 19930204; DE 59300476 D1 19950921; EP 0571730 A1 19931201; EP 0571730 B1 19950816; ES 2076808 T3 19951101

DOCDB simple family (application)
DE 9212852 U 19920924; DE 59300476 T 19930319; EP 93104579 A 19930319; ES 93104579 T 19930319